
PROTOKOLL 

STYRELSEMÖTE - SPF SENIORERNA GULLMAREN 

2021 02 08 

Mötet hölls via ZOOM. 

Närv.:hansåke Kratz (ordf.), Birgitta Hofny, Lillemor Kempe, Bodil Jonasson, Ulrika Olsson, Ingela 

Johannessen, Gun-Lis Olofsson, Kjell Lorentzson, Gerd Thorngren. 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare: Kjell Lorentzson. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll, vilket godkändes. 

4. Kassörens rapport. 

Kassan innehåller 372:-. Banktillgodohavanden: 99.081:-. 

5. Resor. Intet nytt. 

6. Utvärdering, rapportering. 

Ang. telefonkedjan: hansåke fortsätter söka upp de personer, som han åtagit sig att kontakta. -

Ytterligare några personer har avlidit utöver de 8, som tidigare meddelats . - Ingela informerar om 

att hon haft sista föreläsningen i Vuxenskolans regi om hur man kan anordna studiecirklar i 

paketform.  - Förslag om att gratulera medlemmar vid vissa födelsedagar - skall tas upp vid nästa 

styrelsemöte. 

7. Seniorbladet SPF Seniorerna, vem får detta utskick? 

Skickas till alla med ett aktivt uppdrag registrerat i medlemsregistret. hansåke ser till att alla i vår 

styrelse får utskicket. Ev. skickas till alla medlemmar? 

8. Hyreskontrakt med ODD FELLOWS FASTIGHETS AB. 

hansåke meddelar att nytt hyreskontrakt är klart. hansåke skickar kopia till kassören.  Hyran är 

1.200:- / månadsmöte då glas, porslin och kök används för tillredning av förtäring, 250:- / gång då 

glas och porslin för medhavd förtäring används samt 600:- för övriga möten då glas, porslin och kök  

används för tillredning av förtäring.. Frågan uppstod om vi ska betala för lokalen, fast vi inte är där. 

Beslutar att hansåke tar upp frågan med ODD FELLOW / Jan Petzäll. Skall även fråga vad som ingår i 

hyran för 600:-  kontra 1.200:-.  Fortsatt diskussion om dessa frågor vid nästa möte. 

9. Skåp i Odd Fellowlokalen. 

I föreningens skåp finns bl.a. flera kaffeförpackningar, vilka ev. riskerar att passera bäst föredatum. 

Finns även något i frysen. Beslutar att Ulrika kollar detta.  -Birgitta efterlyser föreningspärmar som 

funnits i skåpet. Ulrika ska undersöka om de finns någon annanstans. Även fråga Lars Jansson ( 

föregående. ordf.). 

  

10. Miriam Medlemsregister. 

hansåke är uppkopplad till detta register. För att söka personer, kan man även söka på Ratsit. 



11. Studieförbundet Vuxenskolan. 

Ang. digitala föreläsningar: För att medlemmar (minst 3) ska kunna deltaga vid gemensam tidpunkt, 

beslutas att hansåke och Annie Pettersson (Vuxenskolan) bestämmer en viss dag och tid. Denna 

tidpunkt skall meddelas digitalt till medlemmar samt annonseras i LP. - hansåke och Annie skall även 

ventilera vilka cirklar som är igång och om nya medlemmar kan tas emot. I såfall vidare information. 

12. Övriga frågor. 

Ang. medlemsmöten: Ulrika informerar om att inget program är planerat inför våren.  Hon har talat 

med Lars-Gunnar Andersson, som gärna vill medverka den 20/10. -  Ang. årsmötet: Vi bör vänta så 

länge som möjligt och ev. ha det utomhus. Årsmötet skall utlysas 6 v i förväg. Alla i nuvarande 

styrelse sitter kvar. 

Gerd informerar om att hon deltagit i seminarium om ZOOM. 

- Ordförande tackar för allas medverkan och avslutar mötet.- 

Lysekil/ Brastad d. 9 feb. 2021 

..............................................................        ................................................................ 

hansåke Kratz, ordf.    Bodil Jonasson, vice sekr.

  

............................................................... 

Kjell Lorentzson.justerare 

  

 

      


